

No. 14531. Multilateral

INTERNATIONAL COVENANT ON ECONOMIC, SOCIAL AND CULTURAL RIGHTS. NEW YORK, 16 DECEMBER 1966 [*United Nations, Treaty Series, vol. 993, I-14531.*]

RATIFICATION

Belize

Notification deposited with the Secretary-General of the United Nations: 9 March 2015

Date of effect: 9 June 2015

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 9 March 2015

OPTIONAL PROTOCOL TO THE INTERNATIONAL COVENANT ON ECONOMIC, SOCIAL AND CULTURAL RIGHTS. NEW YORK, 10 DECEMBER 2008 [*United Nations, Treaty Series, vol. 2922, A-14531.*]

RATIFICATION

France

Deposit of instrument with the Secretary-General of the United Nations: 18 March 2015

Date of effect: 18 June 2015

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 18 March 2015

N° 14531. Multilatéral

PACTE INTERNATIONAL RELATIF AUX DROITS ÉCONOMIQUES, SOCIAUX ET CULTURELS. NEW YORK, 16 DÉCEMBRE 1966 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 993, I-14531.*]

RATIFICATION

Belize

Dépôt de la notification auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 9 mars 2015

Date de prise d'effet : 9 juin 2015

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 9 mars 2015

PROTOCOLE FACULTATIF SE RAPPORTANT AU PACTE INTERNATIONAL RELATIF AUX DROITS ÉCONOMIQUES, SOCIAUX ET CULTURELS. NEW YORK, 10 DÉCEMBRE 2008 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2922, A-14531.*]

RATIFICATION

France

Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 18 mars 2015

Date de prise d'effet : 18 juin 2015

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 18 mars 2015